



HUAZHONG ZHILIAN CERTIFICATION GROUP CO. LTD

CERTIFICATE

温室气体排放认证证书

证书编号: 109225GHG1912R0M

江苏德新管道科技有限公司

委托人名称/地址: 江苏德新管道科技有限公司 / 淮安市盱眙县经济开发区玉兰大道 188 号

生产企业名称/地址: 江苏德新管道科技有限公司 / 江苏省淮安市盱眙县经济开发区玉兰大道 188 号

统一社会信用代码: 91320830MA27B2NP3T

计算依据: ISO14064-1:2018、ISO 14064-3:2019

计算组织边界: 位于江苏省淮安市盱眙县经济开发区玉兰大道 188 号的江苏德新管道科技有限公司无缝钢管 (直径 200-1220mm)、硅酸钙绝热制品 (I 型)、预制蒸汽保温管及附件的制造和服务过程

时间边界: 2024 年 1 月 1 日-2024 年 12 月 31 日

功能单位: tCO_2

温室气体排放总量: 4,026.14 tCO_2

签发日期: 2025-7-30

有效期至: 2028-7-29

注: 在证书有效期内, 须按规定接受年度监督, 并以贴在证书上的合格标识, 表明通过监督, 保持注册资格。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官网 (www.cnca.gov.cn) 查询。

签发人:



华中智联认证 (集团) 有限公司

地址: 河南省郑州市高新区莲花街100号34号楼1003室 邮编: 450000

电话: 0371-60969373

网址: <http://www.hzrzfw.com>



HUAZHONG ZHILIAN CERTIFICATION GROUP CO. LTD

CERTIFICATE

GREENHOUSE GAS EMISSION CERTIFICATION CERTIFICATE

Certificate No.:109225GHG1912R0M

Jiangsu Dexin Pipeline Technology Co., Ltd.

Name/Address of Principal: Jiangsu Dexin Pipeline Technology Co., Ltd./No.

188 Yulan Avenue, Xuyi County Economic Development Zone, Huai'an

Production Enterprise Name/Address: Jiangsu Dexin Pipeline Technology Co.,

Ltd./No. 188 Yulan Avenue, Xuyi County Economic Development Zone, Huai'an

Unified Social Credit Code:91320830MA27B2NP3T

Calculation basis:ISO14064-1:2018、ISO 14064-3:2019

Calculate organizational boundaries:The manufacturing and service process of seamless steel pipes (diameter ranging from 200 to 1220mm), calcium silicate insulation products (Type I), prefabricated steam insulation pipes, and accessories at Jiangsu Dexin Pipeline Technology Co., Ltd., located at No. 188, Yulan Avenue, Economic Development Zone, Xuyi County, Huaian City, Jiangsu Province

Time boundary: January 1, 2024- December 31, 2024

Functional unit: tCO₂

Total greenhouse gas emissions: 4,026.14 tCO₂

Issued on:2025-7-30

Valid until:2028-7-29

Note: During the validity period of the certificate, it is required to accept annual supervision as required, and use the qualification mark affixed on the certificate to indicate that the registration qualification is maintained through supervision. The certificate information can be queried on the official website of the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn).

Issued by:



华中智联认证（集团）有限公司

地址：河南省郑州市高新区莲花街100号34号楼1003室 邮编：450000

电话：0371-60969373

网址：<http://www.hzrzfw.com>